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Από το υπ’ αριθ. 7/2004 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 254/2004 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Αποδοχή εισήγησης Τ.Σ. Καστανιάς για χορήγηση 
συναίνεσης διενέργειας ερευνητικών εργασιών σε 
μαρμαροφόρο έκταση στη θέση «Μάρμαρα» του 
αγροκτήματος Καστανιάς στον Σταύρο Ταγκίδη.  

 
       Σήμερα 5 Απριλίου του έτους 2004 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 
20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο 
Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 1-4-2004 γραπτή πρόσκληση του 
Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Δημαρχιακούς  Παρέδρους 
και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 & 119  του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) 
και 8 του Ν. 2539/97. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 31 μελών βρέθηκαν παρόντα  29 μέλη. 

          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  
                                                                                                   Πάρεδροι 

1. Χ. Γεωργιάδης Ι. Καλαϊτζίδης Κ. Μιχαηλίδης 
2. Α. Γκαμπέσης Χ. Τζήκα-Μπατσαρά  
3. Β. Γιαννουλάκης    
4. Σ.  Παναγιωτίδης    
5. Ν. Κεχαγιόγλου   Απόντες Δημαρχιακοί 
6. Ε. Δημούλα-Πετρίδη   Πάρεδροι 
7. Ε. Γουναράς   -------- 
8. Ι. Ακριβόπουλος   Π. Πιτούλιας 
9. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή   Γ. Μανακούλης 

10. Θ.  Σιδηρόπουλος   Π. Ποταμόπουλος 
11. Γ. Τροχόπουλος    
12. Μ. Σακαλής    
13. Χ. Φουρνιάδης    
14. Χ. Ντόβας  

 
ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης  
συζήτηση προσήλθε ο κ. Σ. Παναγιωτίδης. 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 242/2004 
απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Β. Ρήσσου, Γ. 
Ορφανίδης. 

15. Σ. Κρομμύδας 
16. Β. Ρήσσου 
17. Κ. Χιονίδης 
18. Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
19. Ι. Κουρουζίδης 
20. Μ. Γαβρίδης 
21. Δ. Δάσκαλος 3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 259/2004 

απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ι. Κουρουζίδης, Μ. 
Γαβρίδης. 
  

22. Α. Δελαβερίδης 
23. Γ. Μιχαηλίδης 
24. Σ. Μηλιόπουλος 
25. Α. Παπαστεργίου 
26. Κ. Πουλασουχίδης 
27. Α. Τσιάρας 
28. Η. Σοφιανίδης 
29. Γ. Ορφανίδης 

 



 
Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 13ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 

έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 17-3-2004 εισηγητικό σημείωμα του 
αντιδημάρχου Αργυρίου Γκαμπέση, που έχει ως εξής: 

Με την αρ. Β.13/21-1-2004 αίτησή του προς το Δημοτικό Διαμέρισμα 
Καστανιάς ο κ. Ταγκίδης Σταύρος  ζητά συναίνεση για διενέργεια ερευνητικών 
εργασιών σε μαρμαροφόρο έκταση εμβαδού 48.517,30 τ.μ. που βρίσκεται στο αρ. 
159 αγροτεμάχιο στη θέση «Μάρμαρα» του Δ.Δ.Καστανιάς. 

Η Δ/νση Tεχνικών Υπηρεσιών της Νομαρχιακής Αυτ/σης, με το αρ. 276/12-
2-2004 έγγραφο ενημερώνει ότι ο αιτούμενος χώρος είναι ελεύθερος από αίτηση 
άλλου ενδιαφερομένου. 

Το Τοπικό Συμβούλιο Καστανιάς με την αρ. 7/2004 απόφασή του συμφωνεί  
κατ’ αρχήν  για την διενέργεια ερευνητικών εργασιών στην εν λόγω έκταση. Κατόπιν 
αυτών παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο να χορηγήσει ή όχι συναίνεση  
διενέργειας ερευνητικών εργασιών και εκμετάλλευσης μαρμάρου, σε μαρμαροφόρο 
δημοτική έκταση στη θέση «Μάρμαρα» αγροκτήματος Καστανιάς, εμβαδού 
48.517,30 τ.μ. από τον κ. Ταγκίδη Σταύρο του Ιωάννη, κάτοικο Γεωργιανών Βέροιας. 
 Επίσης ο πρόεδρος έθεσε υπόψη του συμβουλίου και την υπ’ αριθ. 7/2004 
απόφαση του Τοπικού Συμβουλίου Καστανιάς, με την οποία αυτό εισηγείται κατά 
πλειοψηφία καταρχήν υπέρ της χορήγησης συναίνεσης διενέργειας ερευνητικών 
εργασιών από τον Σταύρο Ταγκίδη σε μαρμαροφόρο έκταση 48.517,30τ.μ. στη θέση 
«Μάρμαρα» του αγροκτήματος Καστανιάς. 
 Στη συνέχεια ο πρόεδρος έθεσε υπόψη του συμβουλίου και την από 2-4-2004 
εισήγηση της επιτροπής Ανάπτυξης του Δ.Σ. με την οποία αυτή εισηγείται κατά 
πλειοψηφία τη χορήγηση άδειας ερευνητικών εργασιών σε μαρμαροφόρο περιοχή 
στην παραπάνω θέση στον Σταύρο Ταγκίδη. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν΄ αποφασίσει σχετικά. 

Δελαβερίδης: Διαδικαστικά κε Πρόεδρε, προτείνω τα 13ο, 14ο και 15ο θέματα 
να συζητηθούν μαζί. Να παρθούν χωριστά οι αποφάσεις αλλά η συζήτηση να είναι 
ενιαία αφού πρόκειται για παρόμοια θέματα. 

Δήμαρχος: Δεκτή η πρόταση του κ. Δελαβερίδη. 
Πρόεδρος: Για να καθορίσουμε τη διαδικασία, επί των τριών θεμάτων θα 

γίνουν οι ερωτήσεις, οι τοποθετήσεις, αν υπάρχουν ,και θα παρθούν οι αποφάσεις. 
Δελαβερίδης: Δεν θα θέσετε το θέμα σε ψηφοφορία; Επειδή συμφώνησε ο 

Δήμαρχος λέμε ναι; Πρέπει να συμφωνήσει το σώμα. 
Πρόεδρος: Θεωρώ ότι είναι αυτονόητο. 
Δελαβερίδης: Δεν είναι αυτονόητο επειδή είπε ναι ο Δήμαρχος. Να το θέσετε 

σε ψηφοφορία. 
Πρόεδρος: Συμφωνεί το σώμα με την πρόταση του κ. Δελαβερίδη να 

συζητηθούν τα τρία θέματα ενιαίως και να ληφθούν χωριστές αποφάσεις; 
Σύμβουλοι: Ναι. 
Λευκή ψήφο έδωσαν οι σύμβουλοι Ι. Κουρουζίδης, Γ. Ορφανίδης. 

 Πρόεδρος: Ερωτήσεις. 
Δελαβερίδης: Νομίζω ότι αυτό το θέμα ήταν και στο προηγούμενο Δημ. 

Συμβούλιο, δεν συζητήθηκε γιατί δεν ήταν έτοιμο. Τι ακριβώς έγινε, γιατί απ΄ ότι 
κατάλαβα δεν άλλαξε τίποτε απολύτως, ούτε στην εισήγηση ούτε πουθενά. Γιατί 
ανεβλήθη τότε και επανέρχεται τώρα; 

Πρόεδρος: Το θέμα μπήκε στην ημερήσια διάταξη με σκοπό να συζητηθεί 
στην Επιτροπή Ανάπτυξης που συνεδρίαζε την ίδια ημέρα. Επειδή η πρόσκληση 
έφευγε, μπήκε θέμα στην Επιτροπή Ανάπτυξης προκειμένου να εισηγηθεί ούτως ώστε 



να συζητηθεί στο δημ. συμβούλιο σήμερα και όχι 15 ημέρες μετά. Πρόκειται για 
άδεια διενέργειας ερευνητικών εργασιών. Ο κ. Καλαϊτζίδης, ο πρόεδρος επιτροπής, 
νόμιζε ότι το θέμα αφορούσε γνωμοδότηση για μελέτη περιβαλλοντικών επιπτώσεων 
κι επειδή δεν υπήρχε η αντίστοιχη μελέτη στο φάκελο από τη Νομαρχία, θεώρησε ότι 
δεν μπορούσε να αποφανθεί η Επιτροπή, μη υπαρχούσης της μελέτης. Γι’ αυτό το 
λόγο απέσυρε το θέμα από την Επιτροπή Ανάπτυξης. Αποσύρθηκε λοιπόν το θέμα 
στο προηγούμενο δημ. συμβούλιο από εμένα επειδή χωρίς την απόφαση της 
Επιτροπής Ανάπτυξης δεν μπορούσε να γίνει συζήτηση του θέματος. Γι’ αυτό δεν 
άλλαξε τίποτα και ήρθε με το ίδιο εισηγητικό. 

Πουλασουχίδης: Δεν ήρθε ποτέ ως θέμα στην Επιτροπή Ανάπτυξης για να 
αποσυρθεί. Όσο για τις ερευνητικές εργασίες, πάλι απαιτείται μελέτη 
περιβαλλοντικών επιπτώσεων. Αρα λοιπόν, είτε έτσι πήγαινε είτε αλλιώς στην 
Επιτροπή έπρεπε να υπάρχει μελέτη, όπως γνωρίζω, σύμφωνα με το νόμο. 

Πρόεδρος: Επρόκειτο να συζητηθεί εκτάκτως στην Επιτροπή Ανάπτυξης, ο κ. 
Καλαϊτζίδης διέγνωσε ότι λείπει το στοιχείο που προανέφερα και γι’ αυτό το λόγο δεν 
συζητήθηκε. Αυτός ήταν ο λόγος και κανένας άλλος. Κι αν ήταν εδώ ο κ. 
Καλαϊτζίδης θα το διαβεβαίωνε. 

Μιχαηλίδης: Ούτε τώρα όμως έχει μπει θέμα στην Επιτροπή Ανάπτυξης. 
Πρόεδρος: Τώρα υπάρχει απόφαση της Επιτροπής Ανάπτυξης, και μπορείτε 

να τη δείτε. Το θέμα συζητήθηκε στην Επιτροπή την Παρασκευή στις 12 – 12.30 το 
μεσημέρι και η αρμόδια Γραμματέας έγραψε την απόφαση τη Δευτέρα το πρωί. Εσείς 
προφανώς πήρατε τα θέματα την Παρασκευή το πρωί γι’ αυτό δεν είδατε την 
απόφαση της Επιτροπής Ανάπτυξης, η οποία  κατά πλειοψηφία γνωμοδότησε υπέρ 
της διενέργειας ερευνητικών εργασιών και εκμετάλλευσης μαρμάρων σε 
μαρμαροφόρο δημοτική έκταση στη θέση «Μάρμαρα» του αγροκτήματος Καστανιάς 
από τον κ. Ταγκίδη και μειοψήφησε ο κ. Χιονίδης.  

Για το 14ο θέμα γνωμοδότησε ομόφωνα υπέρ της διενέργειας ερευνητικών 
εργασιών και εκμετάλλευσης μαρμάρου σε έκταση εμβαδού 46.000 τ.μ. στη θέση 
«Αράπης» από τους αδελφούς Λάσπα και στο 15ο θέμα γνωμοδότησε ομόφωνα υπέρ 
της διενέργειας ερευνητικών εργασιών και εκμετάλλευσης μαρμάρου από τον κ. 
Αντώνη Λάσπα. Είναι και οι τρεις γνωμοδοτήσεις της Επιτροπής Ανάπτυξης θετικές. 
Ορίστε τοποθετήσεις. 

Δελαβερίδης: Η άποψή μου είναι ότι εμείς το μόνο που μπορούμε να κάνουμε 
είναι να δεσμεύουμε τους ερευνητές, τους συνδημότες μας που θέλουν να 
εκμεταλλευτούν τις λατομικές περιοχές, ν’ αποκαταστήσουν το περιβάλλον. Τίποτε 
άλλο δεν μπορούμε να κάνουμε. Οι ενδιαφερόμενοι υπέβαλαν αίτηση στη Νομαρχία, 
στην Τ.Υ.Δ.Κ. που ζητάει την άποψη την δική μας και όπως είδατε υπάρχουν οι 
γνωμοδοτήσεις του Τοπικού Συμβουλίου που κάποιους αποδέχονται και κάποιους 
όχι. Αυτό βέβαια δεν το κατάλαβα, δέχομαι τον Ταγκίδη και δεν δέχομαι τον Λάσπα 
ή τον Φλιάταρη; Πρέπει ν’ αντιμετωπίζονται με τον ίδιο τρόπο. Εκείνο που μπορούμε 
να κάνουμε είναι να ζητήσουμε να γίνουν οι αποκαταστάσεις. Στην απόφασή μας θα 
πρέπει να τονίσουμε να προσέξει η Νομαρχία ώστε οι αποκαταστάσεις να επέλθουν 
πλήρως. Κατά τα άλλα δεν μπορούμε σε καμία περίπτωση να μην επιτρέψουμε να 
γίνουν ερευνητικές τομές για την εκμετάλλευση μαρμάρου κ.λ.π. Βέβαια στο 
προηγούμενο Δημ. Συμβούλιο ειπώθηκε και από την κυρία Ουσουλτζόγλου και από 
τον κ. Δήμαρχο το θέμα της αναγκαιότητας καθορισμού λατομικών χώρων αλλά στην 
παρούσα φάση σε καμία περίπτωση δεν πρέπει να γνωμοδοτήσουμε αρνητικά. 

Φουρνιάδης: Τα λατομεία στην περιοχή μας είναι μία πηγή εσόδων και 
απασχολούν ορισμένα άτομα, άρα πρέπει να λειτουργήσουν οπωσδήποτε. Τα Τοπικά 
Συμβούλια αποφασίζουν άλλες φορές θετικά και άλλες αρνητικά αλλά εμείς δεν 



πρέπει να αδρανοποιήσουμε στη λειτουργία των λατομικών χώρων. Τώρα για τις 
έρευνες συμφωνώ απόλυτα. Εκείνο που πρέπει να επαναλάβω είναι να πιέσουμε τη 
Νομαρχία να καθορίσει τις λατομικές ζώνες για να ξέρουμε τι γίνεται. Συμφωνώ για 
την άδεια των εργασιών όχι όμως για την εκμετάλλευση μαρμάρου. 

Ουσουλτζόγλου: Για άλλη μία φορά έχουμε να συζητήσουμε για ένα από τα 
πολύ σημαντικά ζητήματα για τα οποία έπρεπε να υπάρχει και χθες και σήμερα μία 
συγκεκριμένη πολιτική, έπρεπε δηλ. να υπάρχει μία αντιστοιχία της σοβαρότητας των 
ζητημάτων με μία εμπεριστατωμένη συνολική πολιτική από το Δημ. Συμβούλιο. 
Μιλήσατε κι εσείς κ. Δήμαρχε, μίλησα κι εγώ στην προηγούμενη ακριβώς 
συνεδρίαση για λατομικές ζώνες και είπαμε ότι υπάρχει ανάγκη κάποια πράγματα να 
καθορίζονται πλέον. Κάποτε λοιπόν θα πρέπει να ξεκινήσουν οι διαδικασίες για όλα 
αυτά.  

Υπάρχουν δύο βασικά σκέλη κατά την άποψή μου στο συγκεκριμένο μεγάλο 
ζήτημα. Το ένα έχει σχέση με τους κατοίκους των πρώην Κοινοτήτων οι οποίοι 
βρίσκονται μπροστά σ’ ένα θέαμα και μία κατάσταση που ζουν και δεν είναι 
απολύτως πληροφορημένοι για το τι ζητούν οι συνδημότες μας επιχειρηματίες. Οι 
κάτοικοι των πρώην Κοινοτήτων αντιμετώπισαν πολλά προβλήματα, με αποτέλεσμα 
να είναι αρνητικοί Οι Σανταίοι π.χ. διαμαρτύρονται γιατί πίνουν θολό νερό ή γιατί 
υπάρχουν ρωγμές στα σπίτια τους. Υπάρχουν, και όσοι είμαστε φυσιολάτρες το 
ξέρουμε, πρώην καταπράσινα βουνά που μοιάζουν κρανίου τόπος και στο παρελθόν 
διαμαρτύρονταν και οι οικολόγοι που μοιάζει να έχουν περάσει στη σύνταξη. 

Το δεύτερο σκέλος που είναι επίσης πολύ σημαντικό έχει να κάνει με τους 
επιχειρηματίες και με όσους εμπλέκονται σ΄ αυτό το κύκλωμα, όπως είναι οι 
εργαζόμενοι. Εχουμε ανάγκη από τα αδρανή υλικά. Η θέση των επιχειρηματιών είναι 
πάρα πολύ δύσκολη και υπάρχει και προσωπικό παράδειγμα με την οικογενειακή 
επιχείρηση που αναγκάστηκε να μεταστεγασθεί γιατί ξαφνικά βρέθηκε μέσα στο 
κέντρο της πόλης, επειδή ακριβώς η πόλη επεκτείνονταν προς τα εκεί.  

Είναι λοιπόν πολύ δύσκολη η θέση των επιχειρηματιών αφού αυτή είναι η 
δουλειά τους και απ΄ αυτήν εξαρτώνται πολλοί εργαζόμενοι. Αυτό που οφείλουμε να 
πούμε είναι ότι σε κάθε επαγγελματικό χώρο υπάρχουν και οι κακοί και οι καλοί 
επιχειρηματίες γιατί έχει σημασία η φερεγγυότητα, το πώς θα γίνει η έρευνα και για 
το ποιος θα μεριμνήσει για την αποκατάσταση. Σ΄ αυτό το σημείο θα ήθελα να 
ζητήσω κ. Δήμαρχε να αναλάβει ο Δήμος την απόλυτη ευθύνη. Βέβαια θα μου πείτε 
ότι δεν είναι δικό μας θέμα και τα χρήματα της εγγυητικής αν δεν αποκατασταθούν οι 
ζημιές μετά από ζημίες που γίνονται περιέρχονται στο δημόσιο κι αυτοί μπορούν να 
αποκαταστήσουν τις ζημιές. Επειδή όμως είμαστε στα όρια του Δήμου Βέροιας θα 
ήθελα να ξεπεράσουμε το γραφειοκρατικό και να πούμε ότι ο Δήμος θ’ αναλάβει την 
ευθύνη να ελέγξει την όλη κατάσταση, όχι για την αποκατάσταση αλλά να έχει τον 
έλεγχο της κατάστασης. 

Υπάρχει λοιπόν ένα κακό προηγούμενο που έρχονται να το πληρώσουν και 
κάποιοι σωστοί επαγγελματίες που διαθέτουν μηχανήματα υψηλής τεχνολογίας 
προκειμένου να κάνουν την έρευνά τους, έχουν εγγυητικές και καλές διαθέσεις. 
Μιλάμε για κοινωνική συναίνεση σε πολλά ζητήματα, όπως στο ΧΥΤΑ, δεν πάμε 
όμως ποτέ να εξηγήσουμε στους κατοίκους κάποια πράγματα, δεν πάμε επί τόπου για 
να διασφαλίσουμε αυτή την κοινωνική συναίνεση, να πούμε τι θα γίνει, να πούμε 
ποιοι είναι οι φόβοι, να δούμε τα θετικά και τα αρνητικά και επί τη ευκαιρία ένας 
επιχειρηματίας ή ένας οργανισμός που θέλει να κάνει μία παρέμβαση να πει στους 
κατοίκους και τη δική του άποψη. Ποιος λοιπόν πρέπει να παίξει το ρόλο αυτού του 
μεσολαβητή, να φέρει δηλ. τους επιχειρηματίες κοντά στους κατοίκους και να δοθούν 
οι αμοιβαίες εξηγήσεις; Ο Δήμος οφείλει να το κάνει κι έχει τον τρόπο π.χ. με τις 



λαϊκές συνελεύσεις που καλό είναι να της ενεργοποιούμε σε κάποιες περιπτώσεις. 
Οσο προχωράμε έτσι, κατά περίσταση και κατά περίπτωση, αυτά τα ζητήματα δεν θα 
λύνονται αλλά θα διαιωνίζονται. Θα πρέπει κάποια στιγμή να τα δούμε στη βάση 
τους ώστε να μην ταλαιπωρούνται άνθρωποι επί δικαίω και αδίκω. Αυτό χρειάζεται 
πολιτικό θάρρος, ελπίζω ότι το έχετε και ελπίζω ότι θα προχωρήσετε και θα 
ξεκινήσουν κάποτε οι διαδικασίες για τον καθορισμό λατομικών ζωνών. Ηθελα 
λοιπόν να σταθώ στο ρόλο του Δήμου σ΄ αυτές τις περιπτώσεις που πρέπει να γίνει ο 
συνδετικός κρίκος και να προσπαθήσει να φέρει κοντά τους επιχειρηματίες και τους 
οργανισμούς με την τοπική κοινωνία. 

Τσιάρας: Καταρχήν να ευχαριστήσω όλους τους συναδέλφους για τις ευχές 
τους. Για το συγκεκριμένο ζήτημα υπάρχει συγκροτημένο νομικό πλαίσιο, τρόπος για 
τον έλεγχο, διαδικασία για το πώς θα γίνει η αποκατάσταση των περιβαλλοντικών 
επιπτώσεων, υπάρχουν εγγυητικές αλλά όλα αυτά πώς πρέπει να λειτουργήσουν; Ο 
Δήμος δεν μπορεί παρά να πει ναι σε κάτι που το νομικό πλαίσιο που υπάρχει δεν το 
απαγορεύει. Αρα λοιπόν πιστεύω ότι πρέπει να είμαστε θετικοί και ανοιχτοί σε 
τέτοιου είδους δραστηριότητες. 

Δήμαρχος: Παρόμοια θέματα συζητήσαμε σε προηγούμενη συνεδρίαση και οι 
απόψεις όλων των συναδέλφων και οι δικές μου είναι γνωστές. Το Σώμα παίρνει 
αποφάσεις που αφορούν γνωμοδότηση για τους όρους περιβαλλοντικών επιπτώσεων, 
ερευνητικές εργασίες ή λειτουργία λατομείων. Το πρόβλημα δημιουργήθηκε με τη 
δημιουργία λατομείου στη συγκεκριμένη θέση του «Αράπη» γιατί υπάρχει αντίθετη 
άποψη του Τοπικού Συμβουλίου. Στην προηγούμενη συνεδρίαση αποφασίσαμε να 
ζητήσουμε από τη Νομαρχιακή Αυτοδιοίκηση να καθορίσει τις λατομικές ζώνες. 
΄Ιδια είναι η άποψη και στη σημερινή συνεδρίαση με τη μόνη διαφορά ότι δεν μιλάμε 
για λειτουργία λατομείων αλλά για ερευνητικές εργασίες και στην έρευνα δεν πρέπει 
να στέκεται κανένας εμπόδιο. Παρότι υπάρχει αντίθετη άποψη του Τοπικού 
Συμβουλίου Καστανιάς συμφωνώ να γίνουν οι ερευνητικές εργασίες από τις 
συγκεκριμένες επιχειρήσεις. 

Οσο γι’ αυτό που είπε η κυρία Ουσουλτζόγλου ότι ο Δήμος θα παίξει 
διαμεσολαβητικό ρόλο μεταξύ επιχειρηματιών και κατοίκων των Δημ. 
Διαμερισμάτων, νομίζω ότι είναι επικίνδυνο, ο Δήμος δεν είναι μεσάζων και δια των 
διατεταγμένων οργάνων του παίρνει αποφάσεις και τις γνωστοποιεί, τις περνάει στην 
κοινωνία με τον ένα ή τον άλλο τρόπο. 

Πρόεδρος: Δευτερολογίες. 
Ουσουλτζόγλου: Ο κ. Δήμαρχος ανέφερε ότι η πρότασή μου είναι επικίνδυνη 

αλλά εγώ θα έλεγα ότι είναι προχωρημένη. Τον κίνδυνο τον δημιουργούμε εμείς οι 
ίδιοι και εξαρτάται πως θα το χειριστούμε. 

Δελαβερίδης: Διαδικαστικά θα ήθελα να κάνω μία διευκρίνιση. Το θέμα 
εισάγεται για χορήγηση άδειας διενέργειας ερευνητικών εργασιών και εκμετάλλευσης 
μαρμάρου. Θα έλεγα να αποσύρουμε το β΄ σκέλος «περί εκμετάλλευσης μαρμάρου» 
μιας και δεν υπάρχει τέτοιο αίτημα και από εκεί και πέρα η διαδικασία προβλέπει 
άλλη άδεια, αλλάζουν και οι εγγυητικές και πολλά πράγματα. 

Πρόεδρος: Ορθή η παρατήρηση, με την οποία συμφωνεί και ο κ. Δήμαρχος. 
 Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την πρόταση του κ. Α. Δελαβερίδη περί 
χορήγησης συναίνεσης μόνο για διενέργεια ερευνητικών εργασιών ανεύρεσης 
μαρμάρου από τον Σταύρο Ταγκίδη στην παραπάνω περιοχή; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 24 σύμβουλοι: 

Χ. Γεωργιάδης, Α. Γκαμπέσης, Β. Γιαννουλάκης, Σ. Παναγιωτίδης, Ν. Κεχαγιόγλου, Ε. 
Δημούλα – Πετρίδη, Ε. Γουναράς, Ι. Ακριβόπουλος, Μ. Τσιαμήτρου – Καραχατζή, Θ. 
Σιδηρόπουλος, Γ. Τροχόπουλος, Μ. Σακαλής, Χ. Φουρνιάδης, Χ. Ντόβας, Σ. 



Κρομμύδας, Β. Ρήσσου, Κ. Χιονίδης, Μ. Γαβρίδης, Α. Δελαβερίδης, Α. Τσιάρας, Σ. 
Μηλιόπουλος, Α. Παπαστεργίου, Κ. Πουλασουχίδης, Η. Σοφιανίδης. 
 Κατά της πρότασης αυτής ψήφισε ο σύμβουλος Κ. Χιονίδης. 
 Λευκή ψήφο έδωσαν οι σύμβουλοι Χ. Ουσουλτζόγλου – Γεωργιάδου, Δ. 
Δάσκαλος,  Γ. Μιχαηλίδης.  
Οι σύμβουλοι Ι. Κουρουζίδης, Γ. Ορφανίδης απουσίαζαν από την ψηφοφορία. 
 Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 17-3-2004 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου Α. Γκαμπέση. 
2.- Το με αριθ. 276/12-2-2004 έγγραφο της Δ/νσης Τεχνικών Υπηρεσιών της 
Νομαρχιακής Αυτ/σης Ημαθίας. 
3.-  Την με αριθ. 7/2004 απόφαση του Τοπικού Συμβουλίου Καστανιάς. 
4.- Την από 2-4-2004 απόφαση της επιτροπής Ανάπτυξης του Δ.Σ.. 
5.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
6.- Τις διατάξεις του άρθρου 106 του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) καθώς και του Ν. 
2539/97. 
 

Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 
 
 Αποδέχεται την εισήγηση του Τ.Σ. Καστανιάς και γνωμοδοτεί υπέρ της 
χορήγησης άδειας διενέργειας ερευνητικών εργασιών ανεύρεσης μαρμάρου από τον 
Σταύρο Ταγκίδη σε μαρμαροφόρο έκταση εμβαδού 48.517,30τ.μ. στη θέση 
«Μάρμαρα» του αγροκτήματος (αρ. τμχ. 159) Δ.Δ. Καστανιάς Δήμου Βέροιας.  



 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  254/ 2004 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   

 Χ. Γεωργιάδης Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
 Α. Γκαμπέσης Ι. Κουρουζίδης 

 Β. Γιαννουλάκης Μ. Γαβρίδης 
ΙΩΑΝΝΗΣ  ΑΚΡΙΒΟΠΟΥΛΟΣ Σ.  Παναγιωτίδης Δ. Δάσκαλος 

 Ν. Κεχαγιόγλου Α. Δελαβερίδης 
 Ε. Δημούλα-Πετρίδη Γ. Μιχαηλίδης 
 Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή Σ. Μηλιόπουλος 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Θ.  Σιδηρόπουλος Α. Παπαστεργίου 
 Γ. Τροχόπουλος Κ. Πουλασουχίδης 
 Μ. Σακαλής Α. Τσιάρας 

ΕΜΜΑΝΟΥΗΛ  ΓΟΥΝΑΡΑΣ Χ. Φουρνιάδης Η. Σοφιανίδης 
 Χ. Ντόβας Γ. Ορφανίδης 
 Σ. Κρομμύδας   
 Β. Ρήσσου   
 Κ. Χιονίδης   
     
     
     
  ΔΗΜΑΡΧΙΑΚΟΙ ΠΑΡΕΔΡΟΙ   
 Κ. Μιχαηλίδης   
     
     
     

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  15-4-2004 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΡΗΣΤΟΣ  ΣΚΟΥΜΠΟΠΟΥΛΟΣ 
  
 


